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Verksamhetsberättelse för Vejbyföreningen 2023.01.01 – 2023.12.31 

Styrelsen har under året haft 6 protokollförda sammanträden samt ett årsmöte. Förutom 
dessa sammanträden har ett antal informella möten och arbetsrelaterade kontakter 
tagits under året. 

Styrelsen har haft följande sammansättning: Ordförande Alf Örjas, vice ordförande 
Björn Roxlin, sekreterare Thor Ohlsson och kassör Christine Liljequist Town. Övriga 
styrelseledamöter har varit Christina Roxlin, Tomas Skoog, SO Svensson, Hedvig 
Fridh och Jan Lundh: Adjungerad ledamot har varit Sven Wendelbo. 

Revisor har varit Tommy Gustavsson. 

Två utskick av Vejbybladet har styrelsemedlemmarna samt KVS-gruppen delat ut till 
hushållen i Vejbystrand, Magnarp och Stora Hult. Mer information om 
Vejbyföreningen finns att läsa på vår hemsida ”vejbyforeningen.se”. Föreningen har 
också en facebookgrupp under namnet Vejbyföreningen samt en större inramad 
anslagstavla på väggen till ICA Vågen. 

Antalet medlemmar (hushåll) har under verksamhetsåret varit 409 st. Under året 
har föreningen återgått till att dela ut bankgiroavier för förnyat medlemskap och 
under året har vi fått ett ökat medlemsantal men det är osäkert om det är 
bankgiroavierna som är orsaken till detta. Uppgiften i Vejbybladet att vi förlorat ett 
stort antal medlemmar fick ett ganska stort genomslag och kan också vara en del i 
det ökade medlemsantalet. Vi fortsätter ansträngningarna att öka medlemsantalet 
då detta är en nödvändighet eftersom medlemsavgifterna i stort sett är vår enda 
inkomstkälla. Lyckas vi inte med detta äventyras föreningens existens. 

Kontakt med föreningen kan ske under nedanstående adresser: 
info@vejbyforeningen.se eller kassor@vejbyforeningen.se 

Aktiviteter 

Underhållsarbete av Italienska ängen med tillhörande byggnader och materiel har gjorts 
löpande under året. Detta är förenat med en hel del arbete för styrelseledamöterna samt 
att det medför ganska stora kostnader. Styrelsen har även under 2023 beslutat att anlita 
en extern entreprenör för bl.a. gräsklippning av Italienska ängen. 

I början av april anordnades en ”ord- och bildjakt” som blev mycket uppskattat av 
deltagarna. 

Valborg firades traditionsenligt vid Vejby udde med majbrasa. Våren hälsades välkommen 
genom tal av Maija Rampe och som vanligt var uppslutningen stor kring majbålet. För 
musik och gemensam allsång svarade SO Svensson med medhjälpare. 
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Midsommarhelgen slog KVS-museet upp sina portar för säsongen. All verksamhet runt 
KVS museum finns att läsa på egen hemsida, som numera har egen webbadress: http:// 
kvsmuseum.se. 

Till viss del kan väl sommaren 2023 betraktas som perfekt för museibesök och det gäller 
även för KVS-museet. Totalt räknades det in ungefär 700 besökare under sommaren vilket 
är en markant ökning från förra året. Tyvärr gav det dåliga vädret utslag på övriga aktiviter 
då kvällsprogrammen, vandringarna och berättaraftnarna hade färre besökare än normalt. 
Museet kan hållas igång tack vare insatser av en entusiastisk KVS-grupp men även 
privata bidrag bidrar till möjligheterna att driva museet. De frivilliga personer, som 
med sin arbetsinsats helt ideellt passar museet vid öppethållande, tackar vi 
speciellt. 

Midsommar firades sedvanligt på italienska ängen med lotteri, midsommarstång, 
musik och dans. Även detta år visade sig vädret från sin bästa sida vilket fick 
midsommarfirande Vejbybor och sommargäster att strömma till i stora skaror vilket 
glädjer oss som arrangerar detta evenemang. Det kontantfria samhället börjar nu 
slå igenom och föreningen har därför fortsatt med möjligheterna att betala vid 
lotteristånden med swish utöver kontanter. 

VM i golf genomföres i mitten av juli men arrangemanget genomförs nu av spelarna 
själva. 

Föreningen har fortsatt haft möte med kommunen angående trafiksituationen i 
samhället med fokus på fordons hastighet i samhället. Många medlemmar har 
synpunkter på att fordon framförs med alldeles för hög hastighet, inte minst gäller 
detta Sanatorievägen och Postvägen. Kommunen har lovat att under begränsad 
tid sätta upp hastighetsdisplayer på Sanatorievägen och Postvägen och dessa har 
varit på plats under året. Föreningen har också lämnat in synpunkter på Vejby 
246:13 (Hallonvägen / Åkerbärsvägen) Där anser vi att den föreslagna 
förtätningen av bostäderna blir ett för stort ingrepp på den omgivande miljön 
samt att den föreslagna sammanlänkningen av Hallonvägen med Åkerbärsvägen 
riskerar att leda till en mindre trafiksäker miljö. Synpunkter har också lämnats in 
angående bostadsförsörjningsplanen där vi anser att trafiksäkerheten inte skall 
ordnas i efterhand utan ingå som ett krav i bostadsförsörjningplanen. Här 
påpekade vi också att indragningen av busslinje 503 avsevärt försvårat för 
vejbybor utan bil att ta sig till Förslövs vårdcentral. 

I december månad arrangerade föreningen återigen den traditionella julmarknaden. 
Våra nya marknadsstånd uppskattas stort av deltagarna och julmarknaden blev 
lyckad med en mängd aktiviteter; tomtegrotta, biblioteksöppet, julsånger, 
marknadsförsäljning, glögg, korvförsäljning mm. Föreningen var också med och 
sponsrade en föreställning på biblioteket. 
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Ekonomi 

KVS-museéts verksamhet har gett ett överskott i år. Omkostnader och inkomster 
för denna verksamhet har legat på drygt 100000 kr. 

Valborgsfirande drar alltid kostnader eftersom vi inte anordnar någon form av 
lotteri eller liknande. Dock har vi sålt varm korv som ger lite inkomster och gör att 
Valborg gått jämnt upp. 

Föreningen har under detta år fortsatt med investeringar på Italienska ängen. Detta 
är nödvändigt och görs i den takt som ekonomin tillåter. Detta är dock föreningens 
stora utgiftspost och ger därmed ett stort minus. 

Midsommarfirandet är i högsta grad beroende av fint väder. Årets väder var bra och 
arrangemanget slutade därför med ett överskott. 

VM i golf gav ett litet överskott. 

Med julmarknaden har föreningen gjort ett försök att skapa en tradition och 
målsättningen är inte att arrangemanget skall ge ett stort överskott utan 
förhoppningsvis gå jämnt upp. De marknadsstånd som föreningen har investerat i 
behövs då vädret inte alltid visar sig från sin gynnsammaste sida. 

Varje år söker föreningen anslag av kommunen. Detta år ansöktes om ett större 
belopp p.g.a kostsamma investeringar och underhåll på Italienska ängen. Av sökt 
belopp erhöll föreningen tillsammans med museet 10000 kr under 2023. 
Föreningen har också erhållit elstöd vilket var välkommet med de elpriser som 
rådde under vintern. 

I stort är föreningens ekonomi god men det är viktigt att ekonomin följs upp och 
att framför allt utgiftssidan bevakas. Ekonomin redovisas under årsmötet. 

Vejbystrand den 16 januari 2024 
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………………………………………… 
Alf Örjas 

…………………………………………. 
Thor Ohlsson 

………………………………………….. 
        Jan Lundh 

………………………………………….. 
Thomas Skoog 

…………………………………………… 
Hedvig Fridh 

            

…………………………………………… 
Björn Roxlin 

……………………………………………… 
Christine Liljequst Town 

…...................................... 
Christina Roxlin 

…………………………………… 
S O Svensson 

……………………………………………… 
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